

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JANUARY 27, 1988

(37)

[Text]

The Standing Committee on National Defence met at 6:37 o'clock p.m., this day, in Room 269 West Block, the Chairman, Patrick Crofton, presiding.

Members of the Committee present: Patrick Crofton, Marc Ferland, Allan B. McKinnon.

Acting Member present: Andrew Witer for Stan Darling.

In attendance: From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade: David Lord, Research Advisor.

Witnesses: From the Business Council on National Issues: Thomas d'Aquino, President and Chief Executive Officer; Peter Cameron, Member, Task Force on Foreign Policy and Defence; Thomas Savage, Chairman, Task Force on Foreign Policy and Defence; George G. Bell, Advisor, Task Force on Foreign Policy and Defence.

Pursuant to Standing Order 96(2), the Committee resumed consideration of the White Paper on National Defence. (See *Minutes of Proceedings and Evidence dated Tuesday, June 16, 1987, Issue No. 13*).

Thomas d'Aquino and Peter Cameron made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

At 8:37 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Jean Michel Roy

*Clerk of the Committee***PROCÈS-VERBAL**

LE MERCREDI 27 JANVIER 1988

(37)

[Traduction]

Le Comité permanent de la défense nationale se réunit aujourd'hui à 18 h 37, dans la pièce 269 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Patrick Crofton, (*président*).

Membres du Comité présents: Patrick Crofton, Marc Ferland, Allan B. McKinnon.

Membre suppléant présent: Andrew Witer remplace Stan Darling.

Aussi présent: Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur: David Lord, conseiller en matière de recherche.

Témoins: Du Conseil canadien des chefs d'entreprises: Thomas d'Aquino, président-directeur général; Peter Cameron, membre, Groupe d'étude sur la politique étrangère et la défense; Thomas Savage, président, Groupe d'étude sur la politique étrangère et la défense; George G. Bell, conseiller, Groupe d'étude sur la politique étrangère et la défense.

Conformément aux dispositions du paragraphe 96(2) du Règlement, le Comité examine de nouveau le Livre blanc de la Défense nationale (*voir Procès-verbaux et témoignages du mardi 16 juin 1987, fascicule n° 13*).

Thomas d'Aquino et Peter Cameron font une déclaration, puis eux-mêmes et les autres témoins répondent aux questions.

À 20 h 37, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Jean Michel Roy